

香港青年協會大廈場地收費調整

HKFYG Building New Rates of Hire

面對通脹及營運成本持續上升，香港青年協會大廈會議場地將於 2013 年 4 月 1 日起調整收費，以維持服務水平。新收費表已上載到青協大廈網頁「租用詳情 (附件三)」。

為答謝各界友好支持，本會現推出『提前預訂優惠』，凡於 2013 年 2 月 28 日或之前遞交場地租用申請表格，一經批核，可以現價租用各會議場地及設施，以上優惠將實施至 2013 年 5 月 31 日為止。

如有疑問，歡迎致電 3755-7098 向香港青年協會大廈管理組職員查詢。

(優惠須視乎供應情況而定，如有任何爭議，本會享有最終決定權。)

Due to inflation and escalating operation costs, The Hong Kong Federation of Youth Groups Building will have to adjust the hire charges of the meeting amenities with effect from 1 April 2013. The new rates of hire can be found in the webpage of “HKFYG Building – Details of Hire (Appendix III)”.

In appreciation to your continued support, we are pleased to offer an “Early Bird Special” under which the existing rates will be applied to the advanced booking up to 31 May 2013. Please submit your application form on or before 28 February 2013 in order to enjoy the special offer.

Please feel free to contact the Building Management Unit of HKFYG at 3755-7098 if you have any queries.

(The aforementioned offer is subject to availability upon reservation. The Hong Kong Federation of Youth Groups reserves the right of decision in case of any disputes in regard of this special offer.)